
OPSTARTEN NA CORONA IN DE EVENEMENTENSECTOR



OPSTARTEN NA CORONA IN DE EVENEMENTENSECTOR

Een vooruitblik naar het moment waarop de beperkende maatregelen vervallen en de sector weer op zal starten. 


De enquete is online uitgevoerd en zover de inzenders bekend zijn is het een representatieve steekproef uit de leden van de VTTE. 


Het algemene beeld wat opdoemt uit de antwoorden duidt op onzekerheid over de te verwachten situatie. 


Veel bedrijven beraden zich nog en zijn afwachtend ten aanzien van het nemen van stappen. 


Eensgezind is men in de zorgen rondom het personeel.  
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Als de markt weer aantrekt dan zal ik zeker 
meer vast personeel aantrekken in plaats van 
met freelancers werken.
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Waar in de afgelopen jaren de trend naar steeds flexibele 
arbeidscontracten ging is dat na corona duidelijk anders. 
Waarschijnlijk vanuit het besef dat personeel het meest 
schaarse goed wordt na de crisis.

nog geen besluit zeker niet mee eens



Als de markt weer aantrekt dan pas ik mijn 
leveringsvoorwaarden aan zodat de 
opdrachtgever eerder een financieel risico zal 
dragen door een vooruitbetaling daarin op te 
nemen.
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Het besef dringt door dat de risico's na het opstarten van de 
sector niet alleen door de toeleveranciers gedragen kunnen 
worden. 

nog geen besluit zeker niet mee eens



Als de markt weer aantrekt zullen de 
dagprijzen voor het personeel hoger zijn dan 
voor de crisis.
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In andere sectoren is de dagprijs van personeel met dezelfde 
kwalificatie doorgaans hoger. De evenementensector zal dat 
verschil moeten inlopen

nog geen besluit zeker niet mee eens



Als de markt weer aantrekt zullen we de uren 
die het personeel per dag maakt trachten te 
verlagen t.a.v. voor de crisis.
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Personeel dat nu uit de sector verdwenen is zal een incentive 
nodig hebben om terug te keren. Het beheersen van de 
werkuren kan daarop van invloed zijn.

nog geen besluit zeker niet mee eens



Als de markt weer aantrekt gaan we minder 
nacht bouw en breek uren maken dan 
voorheen.
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Blijkbaar is dit voor de sector een stap te ver. Toch zou een 
discussie over de arbeidstijden een goede zaak zijn om de 
sector op één lijn te krijgen.

nog geen besluit zeker niet mee eens



Als de markt weer aantrekt zullen de 
dagprijzen van het materiaal hoger zijn dan 
voor de crisis.
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De prijzen hebben jarenlang een neergaande trend gezien. De 
crisis maakt duidelijk dat deze trend eindig is en dat die 
omkering noodzakelijk is voor een gezonde sector

nog geen besluit zeker niet mee eens



nog geen besluit zeker niet mee eens

Als de markt weer aantrekt zullen we 
proberen zoveel mogelijk werk binnen te 
halen desnoods tegen een (te) lage marge:
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Het ziet er naar uit dat de toeleveranciers zich weerbaar gaan 
opstellen en de prijzen niet zullen laten voorschrijven door de 
opdrachtgevers.



nog geen idee zeker niet mee eens

Het lijkt erop dat veel (freelance) personeel nu 
in andere sectoren werkzaam is. Als de markt 
weer aantrekt dan zullen die in meerderheid 
niet terug komen in de evenementensector.
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De angst zit er goed in. Uiteraard zullen de bedrijven zoeken 
naar oplossingen hiervoor maar zeker is dat het aanbieden van 
goed personeel een belangrijke asset wordt op de markt.



Als de markt weer aantrekt verwacht ik 
voldoende personeel te kunnen leveren voor 
alle opdrachten.

nog geen idee zeker niet mee eens
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De onzekerheid over de personeelssituatie is hoog. Alleen met 
de juiste strategische beslissingen kan de sector deze 
onzekerheid de baas.
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"Ik zie nu al dat wij aanvragen of in ieder geval oriënterende gesprekken krijgen van nieuwe (poten;ële) klanten, maar ook vanuit markten waarin wij voorheen niet opereerden. Oorzaak: Hun leverancier is gestopt, failliet o.i.d. - het lijkt dat 
opdrachtgevers nerveus worden wat straks (als het ineens weer open gaat) over kan slaan in paniek. En dan zijn wij (de branche) toch weer de redders in nood waarschijnlijk... Ik verwacht veel ellende door ondercapaciteit. Wellicht is het 
goed om op een of andere manier (misschien in samenwerking met de VVFE) een 'plaJorm' op te zeKen waarin we noodkreten kunnen slaken; Het zou mooi zijn als je dan in plaats van een halve dag rondbellen even ergens centraal een 
aanvraag kunt posten."

"Hier wil ik aan toe voegen dat wij de afgelopen jaren al zoveel mogelijk de uren proberen "menselijk" te houden, door meer ploegen in te zeKen en separate op- en aMouwploegen in te zeKen."

"De situa;e is nog bijzonder onzeker. Pas als het einde van de 1,5 maatregel aangekondigd wordt zal er iets zinnigs te zeggen zijn over de vraag en vooral of we die vraag aankunnen met oog op materiaal en vooral personeel."

"Laten we eerlijk zijn, als de markt aantrekt zal iedereen omzet binnen willen halen. Ongeacht de marge! Zolang er maar cashflow gaat ontstaan binnen bedrijven. Zeker bij de bedrijven waar het water aan de lippen staat (of erger nog...)  
Dus ik denk dat afspraken maken binnen de VTTE leden nog een kleine kans zou maken. Maar al de honderden bedrijven die niet bij de VTTE zijn aangesloten zullen zeker handelen op de manier die ik hierboven omschreef.  Mijn conclusie: 
voor mij gevoel valt het nu niet te realiseren om prijzen marktconform aan te passen zolang er nog cowboys en indianen rond lopen."

"Die leveringsvoorwaarden voorzagen daar al voldoende in. Uren verlagen niet heel waarschijnlijk want de klussen zelf (theater;jden) zullen niet wezenlijk veranderen voor mijn sector en ik verwacht geen wezenlijk hogere materiaal- 
prijzen ; marginaal s;jgen ivm veel spelers op een best volle markt. Veel freelancers hebben ineens het normale normaal met rust en regelmaat ontdekt en de bestaanszekerheid die daaruit voortvloeit en zullen hooguit deels of gedeeltelijk 
terugkeren."

"Prijzen en marges verhogen want jaren veel te laag geweest en wij zijn al;jd sluitpost geweest en weinig waardering."

"Hopelijk ziet iedereen en vooral de grote prijsvechters in dat we in onze branche meer buffer moeten opbouwen voor slechte ;jden door meer gangbare uurlonen te hanteren en materialen niet tegen een bodemprijs weg te doen om 
maar aan het werk te zijn."

"Als de markt aantrekt moeten we nog maar zien. Opdrachtgevers waarmee wij nu spreken zijn vooral verbaasd dat we vooraf (ook bij cancelling) de kosten die wij moeten maken gedekt willen zien. 10% vooraf na beves;ging is al 
ingewikkeld."

"Ik heb het gevoel dat het overgrote deel van freelancers en medewerkers uiteindelijk wel terug gaan keren in onze sector. Puur om het feit dat het merendeel in dit vak gerold is vanuit de hobby en het dus zeker weer gaat kriebelen. 
Ik heb voor nu ook niet de inten;e onze prijzen dras;sch aan te gaan passen ten opzichte van voor de crisis. Enigszins wel a^ankelijk wat de freelance kosten uiteindelijk gaan doen."

"Veel zaken zijn nog ongewis, de Horeca is vaak een opdrachtgever, die zal nu eerst zelf geld willen verdienen, i.p.v. het organiseren van een evenement waarvoor weer geld uitgegeven moet worden.   
Ik ga niet zozeer tarieven omhoog gooien, eerder zal ik het' voor wat hoort wat' aan de klant uiteenzeKen. Waar idd voorheen 'gemakshalve' een extra spelertje, zendermicrofoontje, extra uurtjes belangeloos werden geleverd, gaat daar nu 
een scherper beleid voor gevoerd worden, geen 6 handhelds meer, omdat dat 'zo makkelijk is'. Er zal voor betaald moeten worden."

"Onze prijzen zullen niet aangepast worden omdat we in het verleden al;jd eerlijke prijzen geoffreerd en geteld hebben."

"De meeste bedrijven hanteren best reële dagprijzen voor materialen. Helaas spelen opdrachtgevers leveranciers regelma;g tegen elkaar uit, waardoor er staffels en kor;ngen ontstaan die de uiteindelijke prijs, en ik heb daar echt 
voorbeelden van, met wel 60% of hogere kor;ngen reduceren. Dat vind ik geen gezonde bedrijfsvoering en daar maak ik mij zorgen over.uiteraard). Zoiets scheelt in de zoektocht naar personeel maar verlaagt wellicht ook de drempel om 
weer meer personeel aan te nemen..."

Een selectie van de reacties
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